

Title (en)

Seating furniture with tray

Title (de)

Sitzmöbel mit Tablar

Title (fr)

Siège avec tablette

Publication

EP 1964493 A2 20080903 (DE)

Application

EP 08003511 A 20080226

Priority

DE 202007002863 U 20070227

Abstract (en)

The chair can be of any suitable design with four legs (12), a seat (16) and a backrest (18). A metal pipe guided horizontally across the lower surface of the seat (16) is bent in a right angle forming a vertical segment (22a). The pipe (22) is bent again into a horizontal position (22b) in order to carry a particularly large tray (24) suitable for holding an electronic notebook. The segment (22b) is guided in a slightly diagonal position across the lower surface of the tray (24). The longitudinal axis of the seat (16) and the upper section of the pipe (22b) are positioned in an acute angle.

Abstract (de)

Ein Sitzmöbel weist ein Basisgestell, einen Sitz (16), eine Rückenlehne (18) und ein Tablar (24) auf, wobei das Tablar (24) an einem auf einer Seite des Basisgestells vorgesehenen Tragelement (22) mittels eines Gelenkmechanismus (26) derart befestigt ist, dass es zwischen einer im Wesentlichen horizontalen Gebrauchsstellung und einer Nichtgebrauchsstellung schwenkbar ist. Das Tablar (24) ist zum Aufstellen eines Notebooks dimensioniert und das Tragelement (22) weist einen in einer im Wesentlichen horizontalen Ebene verlaufenden Abschnitt (22b) auf, an dem das Tablar (24) mittels des Gelenkmechanismus (26) schwenkbar befestigt ist, wobei dieser Abschnitt (22b) in einem Winkel zur Sitzrichtung des Sitzmöbels ausgerichtet ist und das Tablar (24) um eine Achse im Wesentlichen parallel zu diesem Abschnitt (22b) schwenkbar ist.

IPC 8 full level

A47C 1/12 (2006.01); **A47C 3/04** (2006.01); **A47C 7/70** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47C 3/04 (2013.01 - EP US); **A47C 7/70** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)

- DE 29819878 U1 19990204 - BRUNNER GMBH [DE]
- EP 1266596 B1 20031217 - PRO CORD SPA [IT]

Cited by

EP2465387A1; DE102010054435A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)

US 2008203778 A1 20080828; US 7731277 B2 20100608; AT E491369 T1 20110115; DE 202007002863 U1 20070426;
DE 502008002012 D1 20110127; EP 1964493 A2 20080903; EP 1964493 A3 20091111; EP 1964493 B1 20101215

DOCDB simple family (application)

US 3837008 A 20080227; AT 08003511 T 20080226; DE 202007002863 U 20070227; DE 502008002012 T 20080226; EP 08003511 A 20080226